
Manj splošne porabe
Že doslej Je bila v stabilizacijskih prizadevanjih za

zmanjšanje vseh vrst porabe čest predmet razprave
(in tudi posegov) splošna poraba. Zadnji omejitveni
ukrepi zvezne skupščine in zveznega izvršnega sveta
in na njih temelječi osnutek resolucije SR Slovenije
pa napovedujejo še dodatno zategovanje pri sred-
stvih za splošno porabo.

Zaradi razmeroma močne-
ga pritoka proračunskih sred-
stev v naši občini v prvi polo-
vici letošnjega leta in pa ka-
sneje dogovorjenih omejitev
so na oktobrskem zasedanju
občinske skupščine predložili
osnutek za popravek letnega
načrta splošne porabe. V

njem je predvideno zmanjša-
nje splošne porabe s prvotno
dogovorjene 15,4-odstotne ra-
sti na 14,8-odstotno. Ob tem
pa so na zasedanju skupščine
obravnavali tudi že osnutek
proračunske porabe občine
Center v naslednjem letu. Ze
omenjena republiška resolu-
cija glede te vrste porabe za-
hteva njeno gibanje v okvini'
20-odstotne rasti v primerjavi
z letom poprej. To, kot so me-
nili razpravljalci, postavlja
uporabnike teh sredstev pred
težko raalogo, kako s tako okr-
njenimi sredstvi uspešno ure-

sničiti pradviden program
svoje dejavnosti.

Na podlagi te zahteve je
izvršni svet že začel z usklaje-
vanjem globalne rasti in no-
tranjim usklajevanjem. Tako
na primer se bodo lahko oseb-
ni dohodki pri uporabnikih
proračunskih sredstev pove-

čali največ za 14,4 odstotka,
materialni stroški pa skladno
s splošno rastjo cen. Proračun
naj bi zagotovil naglejšo rast
amortizacije, katera naj bi do-
segla višino 60 odstotkov od
minimalnih zakonsko predpi-
sanih stopenj.

Nedvomno je zanimiv pred-
log, da v tako zaostrenih go-
spodarskih razmerah ne bi
kazalo uporabljati proračun-
skih sredstev za financiranje
stanovanjske gradnje. Le-ta
naj bi porabili za druge, bolj
pomembne naloge. V razpravi
o osnutku proračuna smo lah-
ko slišali o nekaterih te£avah

v zvezi z odmerjaniem sred-
stev za sofinanciranje d^jav-
nosti organov in organizacij,
ki opravljajo svoje storitve za
vse ljubljanske občine oziro-
ma ljubljanske regije.

V tem in pa v preteklih letih
so bile značilne težave pri za-
gotavljanju sredstev za dejav-
nost Temeljnega sodišča v
Ljubljani. Nujno je treba po-
spešiti proces usklajevanja
med občinami, kajti vsa nere-
šena vprašanja morajo biti re-
šena še letos, so menili. Ne bi
se smel ponoviti lanski pri-
mer, ko so o finančnih načrtih
pravosodnih organov raz-
pravljali potem, ko je bil pro-
račun že sprejet. Delegati so
na zasedanju zastavili tudi
več vprašanj, ki so se nanaša-
la na posamezne planirane
postavke v proračunskih od-
hodkih. Tako jih je na primer
zanimalo financiranje gradnje
muzeja Ijudske revolucije, fi-
nanciranje dnevnega časopis-
ja in o oblikovanju sredstev za
namene tekoče proračunske
rezerve.


